

PI(π) RECITATION COMPETITION

圆周率背诵挑战赛

In order to celebrate PI Day in 14th March, Edukids, Shenmo Education and MiMAS will hold **PI(π) RECITATION COMPETITION**. Recitation of Pi is a way to test children's memory capacity. By reciting Pi, you can understand the strength of your child's memory. Would you want to know their limit? Then hurry up and join in the competition.

为迎接3月14日国际圆周率日的到来，Edukids、神墨教育学院和MiMAS特别主办【**圆周率背诵挑战赛**】。圆周率背诵是测试孩子记忆能力的一种方式，通过观察孩子背诵圆周率的效率即可了解孩子的记忆力强度。想要检验一下自己的记忆力吗？那就快快参与进来吧！

Aim 活动意义:

To commemorate the upcoming International Pi Day, and to create a platform for children to show their memory abilities. 纪念国际圆周率日即将到来，创造孩子展示记忆能力的平台。

Target Participants 参赛对象:

Every primary school and secondary school students. The participation is free of charge.
全国中小学学生，免费参加比赛

Groups and Targets 比赛组别及挑战目标:

- Primary Lower Grade (Std 1-3): 300 digits of Pi
小学低年级组(1-3 年级): 圆周率背诵 300 位
- Primary Higher Grade (Std 4-6): 700 digits of Pi
小学高年级组(4-6 年级): 圆周率背诵 700 位
- Secondary School (Form 1-3): 1000 digits of Pi
中学初中组(Form 1-3): 圆周率背诵 1000 位

Date 活动时间:

5th March 2021 to 14th March 2021

Registration 活动报名:

Please screenshot your own Facebook account profile picture to whatsapp :016-203 9591
请把 Facebook 个人主页截图后并发送至 Whatsapp: 016-203 9591

Grading 评分标准:

The one who can recite the most digits of PI will be the winner. At least 100 digits must be recite.
背诵圆周率最多位数者优胜，但至少必须完成圆周率 100 位数以上。

Prize 奖项:

Each group will be given 5 free quotas to participate in the MiMAS - Malaysia Memory Tournament.
各组别提供 5 个名额免费参加 MiMAS-马来西亚最强大脑竞赛。

Competition Details 比赛规则:

1. Record a video of reciting Pi every day and upload to Facebook and select share to public.
每天录制一段视频，并上载 Facebook。请选择公开分享。
2. Participants should upload videos at least 5 days, maximum is 10 days.
必须至少上载视频 5 天，最多可以挑战 10 天。
3. Participants should either close their eyes or cover their eyes while reciting.
录制视频时，同学们须合眼、闭眼或蒙眼，背诵圆周率。
4. A clock should be place beside the participant as a prove that the video is not edited.
镜头前要放置时钟，确保所有呈交上交的视频没有经过任何剪辑。
5. If the video is found edited or unclear, the participants will be disqualified from the competition.
视频如有任何剪辑或声音不清晰，将视为作废。
6. The jugdes has the right to make final decision, no objection accepted.
评审的决定为最后的决定，不得异议。

Facebook wording format 脸书文字格式

Every day, participants have to record a video and upload to Facebook. 每天录制一段视频，并上载 Facebook。

English wording:

"Pi Day at fourteenth of March -- I am (Your Name). Today is the (first/second/...) day of Pi Recitation Competition, I would like to challenge xx digits. I can do it!"

中文版文字内容:

3 月 14 世界圆周率日--我是 xxx，圆周率挑战赛第 x 天，我今天挑战 xxx 位数，我勇敢、我挑战!

#International_Pi_Day

#国际圆周率日

#MalaysiaMemoryTournament

#马来西亚最强大脑竞赛

#MiMAS_Memory

#ShenmoMalaysia

For more enquiries, please contact: (03) 3325 9591

欲知详情，可联络活动负责老师: 叶老师、吴老师

Pi can be downloaded from <https://mimas.my>

圆周率下载网址:

Organized
Conjunction with
联办单位

